
Årsmøtet i Oslo krets 3.februar 2022 

Protokolltilførsel til sak 8 Valg 

Det er gjort en feil under valget på Oslo krets årsmøte. Det var ikke 

valgkomiteens innstilling som ble presentert på årsmøtet. Det skulle det vært 

gjort, og så kan en etterpå komme med benkeforslag. Jeg var med i 

valgkomiteen; men var opptatt på et annet nettmøte den kvelden. Jeg hadde 

telefonen på, men jeg ble ikke kontaktet om forandringer på valgkomiteens 

innstilling. Derfor denne protokolltilførselen. 

Speiderhilsen Haldis Østby. 

 

 

 

 


